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INTERPELACJA 

Dotyczy : wstrzymania pnygotowan budowy dw6ch skmy2owan o ruchu okrglnym w 
miekcle Klodzku : 

- na pl. Wiadyslawa Jagieiiy , 

- na skrzflowaniu ulic: Tadeusza KoSciuszki, Dusznickiej i Noworudzkiej. 

Wobec rozpoczqtej jui budowy obwodnicy ktodzkiej zasadne jest wstrzymanie w/w plan6w 
inwestycyjnych do czasu uruchomienia nowych wqzMw komunikacyjnych wok62 miasta . 
Powstajqce poiqczenia drogowe ,czyli obwodnica, powinny bowiem skutkowat istotnym 
zmniejszenieni ruchu ko2owego w stolicy naszego powiatu. Obserwacja natqienia ruchu 
kotowego w Klodzku przez okres przynajmniej kilku miesigcy od zakoliczenia budowy 
obwodnicy da wiqc odpowiedd na temat zasadnogci inwestycji dw6ch skrzyiowali o ruchu 
okrginym. 

JednoczeSnie jako uiytkowniczka takiegoi skrzyiowania o ruchu okrgznym przy zbiegu 
ulic : Stanistawa Wyspialiskiego, Stefana teromskiego i Adama Mickiewicza w K2odzku 
stwierdzam, iz dla pieszych tzw. ,,rondou jest zdecydowanie bardziej niebezpieczne od 
skrzyiowania z sygnalizacjq Swietlnq. Dodatkowo zamontowanie takiej sygnalizacji jest 
niewsp62miernie tahszym , a wiqc korzystniejszym rozstrzygniqciem. Opr6n tego wspomniane 
rondo nie rozwiqzato problemu przepustowoSci pojazd6w w tym miejscu , a wrgcz przeciwnie- 
pogorszyio jeszcze dramatycznq sytuacjq komunikacyjnq przy wjeddzie do Kjodzka od strony 
poiudniowej i wschodniej. 

Dodatkowo chciatabym zwr6ciC uwagg na fakt bardzo utrudnionej komunikacji przy wyjeidzie 
z K2odzka w zwiqzku z budowq obwodnicy. Rbwnoczesna budowa 2 skrzyiowah o ruchu 



okreinym w newralgicznych punktach rniasta znacznie jeszcze poglqbiiaby chaos 
komunikacyjny 

Zaproponowane przez Pana wesp6j z burmistrzem'Kiodzka rozwiqzanie budowy w/w 
skrzyiowad o ruchu okreinym nie ma wedhg mnie absolutnie uzasadnienia rnerytoryczrlego , 
a narazi rnieszkadc6w na ogromny wielomilionowy wydatek . Wszak , pnypominarn, 
dysponujecie Pahstwo Srodkami z podatMw Polskich Obywateli. 
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